
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 147
Forslag til lov om jordbrugets anvendelse af gødning og om næringsstofreducerende til-

tag.

Af miljø- og fødevareministeren (Jakob Ellemann-Jensen)

Spørgsmål 8

Det fremgår af § 1 i loven, at loven blandt andet har til formål ”at værne om naturen og

miljøet og bevare dyre- og planteliv”. Hvordan kan dette formål opfyldes, når det ikke i

lovforslaget er præciseret, hvordan man kommer fra 60.000 t kvælstof ned til 42.000 t?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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